

PRESS INFORMATION

For immediate release, 01-2015-1



MUTEC ships the new MC-1.2, a professional USB Audio Interface

January 2015, MUTEC from Germany, manufacturer of professional audio and video equipment, starts shipping the MC-1.2, a new USB audio interface for professional and audiophile use.



The new MC-1.2 from MUTEC is an USB audio converter usable in professional and homerecording studios due to its various interface options. Based on latest USB streaming technologies, low jitter audio clocks and ultra-low noise circuit designs, the MC-1.2 regenerates and improves USB audio streams usually audibly, which also makes him interesting for audiophile applications.

The MC-1.2 enables for the first time bi-directional conversions between USB audio streams, AES3, AES3id and S/P-DIF signals. Signals received at the USB port are converted to five digital audio outputs simultaneously, which allows the connection of multiple receivers at the computer. When selecting one of the digital audio inputs, the signal received is converted to an USB audio stream and sent into the computer. This enables e.g. the simple connection of bi-directional signal exchanging devices to the computer.

The MC-1.2 also works as USB isolator to decouple noisy computers or music servers from your audio equipment. Multiple stages of independent ultra-low noise power supplies are driving individual sections of the circuitry and guarantee for isolation of the incoming USB stream to the digital audio outputs. Thus, the audio quality of your DAC can be improved through the cleaned and regenerated audio signals provided by the MC-1.2.

PRESS INFORMATION

For immediate release, 01-2015-1



The already unbeatable flexibility of the MC-1.2 is increased by running the unit with its internal power supply for stationary use or alternatively powered through the USB port during e.g. mobile events.

For further information, please contact us directly:

MUTEC GmbH
Press Dept.
Siekeweg 6/8
12309 Berlin

Email press@mutec-net.com
Web www.mutec-net.com
Fon 0049-30-746880-0
Fax 0049-30-746880-99

PRESS INFORMATION

For immediate release, 01-2015-1



MUTEC liefert neues, professionelles USB-Audio-Interface aus

Januar 2015, MUTEC aus Berlin, Hersteller professioneller A/V-Studio- und High-End-Technik, liefert ab sofort mit dem MC-1.2 ein neues USB-Audio-Interface für den professionellen und den audiophilen Einsatz aus.



Der neue MC-1.2 von MUTEC ist ein USB-Audio-Interface, welches aufgrund seiner Schnittstellenvielfalt in professionellen, wie auch in Homerecording-Studios einsetzbar ist. Durch seinen Aufbau mit neuester USB Streaming-Technologie, low-jitter Audiotaktoszillatoren und ultra-low-noise Schaltungstechnik, regeneriert und verbessert der MC-1.2 USB-Audio-Streams i.d.R. hörbar, was ihn auch für den Einsatz in audiophilen Umgebungen prädestiniert.

Der MC-1.2 ermöglicht erstmals bidirektionale Konvertierungen zwischen USB-Audio-Streams, AES3-, AES3id- und S/P-DIF-Signalen. An der USB-Schnittstelle empfangene Audio-Streams werden zu fünf digitalen Audioausgängen konvertiert. Gleichzeitig kann ein digitales Audiosignal in einen USB-Audio-Stream gewandelt und zurück zum Computer/Notebook gesendet. Auch kann der MC-1.2 als USB-Isolator zur Abkopplung von Störungen aus Computern oder Musik-Servern gegenüber der Audioanlage genutzt werden. Unabhängige ultra-low-noise Spannungsquellen versorgen spezielle Bereiche der Schaltung separat, was die Isolierung zwischen der USB- und den Audioschnittstellen weiter verbessert.

Die einzigartige Flexibilität des MC-1.2 wird noch durch die wahlweise Versorgung mittels des eingebauten Netzteils oder der USB-Schnittstelle sinnvoll ergänzt, was den stationären und auch den mobilen Einsatz gewährleistet.

PRESS INFORMATION

For immediate release, 01-2015-1



Für weitere Informationen stehen wir Ihnen gerne direkt zur Verfügung.

MUTEC GmbH
Presse-Abtl.
Siekeweg 6/8
12309 Berlin

Email press@mutec-net.com
Web www.mutec-net.com
Fon 0049-30-746880-0
Fax 0049-30-746880-99